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Wij hebben een UNIEK CONCEPT met alle
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Fore! af 
Hans Wichers, redactie

De tweede Zeijdelinks van 2008 is tevens het laatste 
nummer voor de zomervakantie. 
Maar liefst 22 artikelen over het wel en wee en wat er 
zoal leeft binnen onze club. Zo begon de Fore!af van 
de eerste Zeijdelinks waaraan ik als redactielid 
meewerkte. Nu, precies 8 jaar en 32 uitgaven later, mijn 
laatste bijdrage als redactielid in de vorm van deze 
Fore! af. Ik ben makelaar en een overspannen 
woningmarkt met veel hectiek en bijkomend werk 
maken dat er keuzes tussen privé, hobby en werk 
gemaakt moeten worden. 

Ditmaal geen 22 artikelen maar wel een informatieve 
inhoud. Onze voorzitter trapt natuurlijk af, gevolgd 
door de bijdragen van onze trouwe schrijvers. De 
Regel- en Handicapcommissie die bij monde van Eric 
Afman benadrukt dat je wel even goed je hoofd moet 
gebruiken als je de baan op gaat en dat je op de PAR3 
ook serieus kunt golfen. Karin van Esch haalt de mooie 
resultaten van onze jeugd nog eens naar voren. Ook de 
dames van de Damesochtend en de senioren laten van 
zich horen.  

Wat onze greenkeepers bezig houdt leest u in 9 holes 
met… Jacob Vos heeft met behulp van velen weer de 
vogelstand in kaart gebracht en er blijken meer vroege 
vogels op De Drentsche te zijn. 

De vertrouwde rubrieken Kunst in het Klubhuis, Airshot 
en de cartoon ontbreken natuurlijk niet. Vergeet niet 
over de AED- en reanimatiecursus te lezen en lees ook 
wat de favoriete club van Jack Stewart is, zodat u 
werkelijk weer van alle ins en outs op de hoogte bent. 

En last but not least: u ontvangt de ZeijdeLinks in een 
nieuw jasje, met een ontwerp van Bert Blanke en een 
foto van Erwin Otten.  Elk seizoen zal z'n eigen kleur 
hebben. Hebt u een mooie foto voor de omslag? Stuur 
hem ons en misschien wordt uw foto voorop de 
volgende ZeijdeLinks geplaatst. 

Rest mij om iedereen te bedanken met wie ik mijn 
periode in de redactiecommissie heb mogen 
samenwerken en natuurlijk wenst de gehele redactie u 
een zonnige, plezierige en golfrijke zomer toe.
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Van de voorzitter 
Henk van Halteren

Beste vrienden, 

April, maand van de golfcompetities. Maand 
van de eerste wedstrijden van onze 
golfkalender. Tevens de maand van de 
algemene ledenvergaderingen. Zo ook van De 
Drentsche en van de NGF. Op de agenda van 
de ALV van de Drentsche op 18 april jl. 
vanzelfsprekend het financieel  verslag van 
2015 door onze penningmeester Arend Mulder. 
Met zijn heldere en transparante presentatie 
van de cijfers maakte hij duidelijk  dat De 
Drentsche in financieel opzicht een gezonde  
vereniging is. Hoewel onze begroting redelijk 
bescheiden is, vergis je niet. Het is een 
behoorlijke klus om alles goed op papier te 
krijgen. De lovende woorden van de 
kascommissie werden met instemming  
ontvangen door de vergadering en door het 
bestuur. Maar alle credits gaan natuurlijk uit 
naar Arend. 
Tevens hebben we op de ALV afscheid 
genomen van Gerrie Grootjans als lid van het 
bestuur. Zoals ik dat ook in de vergadering heb 
gezegd, wil ik ook hier Gerrie nogmaals danken 
voor zijn niet aflatende inzet voor onze 
vereniging. Met zijn inmiddels grote kennis van 
wat er speelt bij De Drentsche, de DGCC en de 
Nederlandse  golfwereld, is het goed te 
kunnen melden dat Gerrie lid blijft van het 
CvO, het overlegorgaan van DGCC en De 
Drentsche. Samen met hem zal Reina van Dijk 
namens het bestuur de vergaderingen van het 
CvO bijwonen. En daar waar gewenst Harry de 
Ruijter. 
Op zaterdag 30 april was de ALV van de 
Nederlandse Golf Federatie. Interessant 
agendapunt was daar o.a. het  Meerjarenplan 
2016+. De NGF is van mening dat het streven 
in de komende jaren vooral gericht moet zijn 
op o.a. meer golf voor kind en ouders, groter 
aantal actieve golfers, beter topsport resultaat, 
beter imago en duurzaam beheer van de 
golfaccommodaties. In 2015 is het aantal 
actieve jeugdspelers gedaald van ongeveer 
20.000 naar ongeveer 13.000! Een groot punt 
van zorg lijkt mij. De NGF wil streven naar een 

groter gebruik van het handicapsysteem. Uit 
onderzoek blijkt dat golfers die hun handicap 
weten te verlagen tot 28 of lager langer lid 
blijven van een vereniging. Van de  380.000 in 
Nederland geregistreerde golfers heeft 47% 
een handicap hoger dan 45. De conclusie die 
we hier uit moeten trekken lijkt mij duidelijk. 
In de laatste editie van Golfmarkt viel mij een 
artikeltje op van Lodewijk Klootwijk, directeur 
van de Nederlandse Vereniging van 
Golfaccommodaties. Met als titel: 
’Wedstrijdkalender, de sociale binder voor 
iedereen?’ Het voert te ver om daar nu in detail 
op in te gaan maar hij stelt de vraag hoe 
belangrijk de wedstrijdkalender is, als hooguit 
20% van de leden deelneemt aan die 
wedstrijden. ‘Is de wedstrijdkalender aan 
vernieuwing toe’, zo vraagt hij zich af. En hij 
staat niet alleen. Ook de directeur van de NGF, 
Jeroen Stevens,  heeft in een gesprek met het  
bestuur van De Drentsche dit geluid laten 
horen. In de zomer komt het bestuur 
traditiegetrouw een dag bijeen om te 
brainstormen over het toekomstig beleid van 
onze vereniging. Ik vermoed dat bovenstaande 
onderwerpen  zeker aan de orde zullen  
komen. 
Maar vooralsnog zullen we voorlopig in 
hopelijk groten getale gebruik maken van onze 
lopende wedstrijdkalender. 
Clubkampioenschappen, funwedstrijden, 
inloop etc. Ik werp een blik op onze site en ik 
zie dat de Vrienden/Vriendinnendag en 
Groningen/Drenthe vrijwel is volgeboekt! Dat 
gaat dus meer dan goed. Maar ook hier geldt: 
in het verleden behaalde resultaten bieden 
geen garantie voor de toekomst. Maar wat ik 
jullie wel kan garanderen is dat we elkaar zeker 
treffen op ons terras. Zonovergoten! Maar dat 
wisten jullie al.
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Negen holes met Chris Kombrink, hoofdgreenkeeper 
Joke van der Ven

Elke morgen om kwart over vijf gaat de wekker. 
In het door hemzelf verbouwde, ruim honderd 
jaar oude boerderijtje van de oma van zijn 
vrouw aan de bosrand van Gieterveen, slapen 
zijn twee zoontjes Daan en Tigo nog. Net als 
Rianne, zijn vrouw. Hij laat de hond uit, ontbijt 
op zijn gemak, leest de krant en gaat rustig om 
kwart over zes als een razende pikzwarte 
motormuis naar De Drentsche. Daar wachten 
89 gemotoriseerde machines en 15 
medewerkers om ervoor te zorgen dat onze 
golfbaan met 36 holes er 7 dagen per week, 
365 dagen per jaar strak geschoren bij ligt. 
Daarvoor zijn ca. 11.000 -12.000 manuren 
beschikbaar. Inclusief houtkap betekent dat 
schipperen, noem het strak plannen en 
organiseren. Dat kan Chris wel. En meer dan 
dat. Blijkt.  

We lopen wit. Wel eerst even een mandje 
afslaan, want als je, zoals Chris, maar twee keer 
per jaar een baantje loopt, is dat wel handig. 
Achter mij klinkt het oorstrelende geluid van 
goed geraakte ballen. Als ik omkijk zie ik de 
boomlange Chris ( 2.04 m.) moeiteloos ballen 
van 150 -175 meter slaan. Zijn lange armen, 
verlengd met een ijzertje zeven, lijken op 
molenwieken waardoor de een na de andere 
bal in een prachtige loop door de lucht vliegt.  
‘Zo raar, hier gaat het altijd goed, maar als ik 
de bal van de tee sla gaat het altijd mis’. 
Tja, waar heb ik dat eerder gehoord… 
 
We slaan vanaf rood, want de hoge 
handicapper, ook al is-ie man, wordt 
tegenwoordig geacht van de rode tee te slaan. 
Chris krijgt gelijk. Zijn eerste bal heeft er weinig 
zin in.  
‘Zie je nou?!’ 

Mis jij nu geen teehouder, Chris? 
‘Nee, jij wel? Weet je, we hebben veel 
teehouders gehad, maar mensen droppen er 
van alles in. Peuken, flesjes, bananenschillen, je 
kunt het zo gek niet opnoemen. En nu er geen 
teehouders staan liggen er wel kapotte 
houtjes, maar die heb je zo opgeraapt. Er staat 
nu een mooie houten teehouder op rood 1, die 
heeft Jan-Willem laten maken, het is de 
bedoeling dat die naar de PAR 3 holes in de 
baan gaan.’ 
‘Ja, die heb ik gezien, ook dat daar een half 
opgerookte sigarenpeuk in lag… Tsss…’ 
Wie was er eerder Chris, jij of de baan? 
‘Haha! Nou ja, ik was er wel vroeg bij. In 2001 
al. Toen waren er alleen banen op geel en 
daarna een paar op rood. Ik ben begonnen op 
de Semslanden. Na mijn Havo heb ik in 2 jaar 
de vierjarige hoveniers opleiding gedaan en 
daarna heb ik op de Semslanden meteen de 
cursus voor greenkeeper gevolgd. De eerste 
anderhalf jaar was ik in dienst van Jan-Willem, 
vanaf 2004 in dienst van de WMD. Nu ook nog 
dus. Vanuit de WMD moeten we niet alleen de 
golfbaan verzorgen maar ook nog 800 ha. 
Natuurgebied, op 14 locaties, plus nog 8 
bedrijfstuinen van de WMD en werk voor het 
landschapsbeheer Drenthe…’ 
Wow, en dat kun je aan met 15 man, want ook 
niet allemaal de snelste…? 
‘Je bedoelt dat we ook medewerkers hebben 
met wat beperkingen? Zo zie ik dat niet. Ik laat 
de jongens keer op keer zien wat ze wél 
kunnen. Dan groeien ze, en doen ze gewoon 
beter werk. We lopen hier ook allemaal in 
dezelfde kleding, precies ook om die reden. De 
kunst is om het rustig te doen. Eén van de 
jongens kan bunkers aanharken, geweldig! 
Alsof het machinewerk is. Maar vraag hem niet 
om het binnen een bepaalde tijd te doen, want 
dan ziet het er veel minder uit.  
Dus die prachtige streepjes bovenaan de 
bunker komen gewoon van de hark en niet van 
een machine? 
‘Dat klopt ja.’  
Tsss… voel me wel wat dom nu, heb dat altijd 
gedacht… 
‘Alleen de bunker zelf wordt machinaal 
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geveegd, de randen zijn handwerk.’ 
Inmiddels lopen we bij wit 7. Chris ligt met de 
tweede slag in de bunker, rechts voor de green. 
Hij wel. Op de green laat hij het bijna niet te 
vermijden ‘straatjesgras’ zien, het wat lichtere 
gras, dat het eerst uitdroogt, want korte 
wortels. Over de drainage op wit is hij het 
minst te spreken. ‘Wit is het laatst aangelegd 
en het zou me niet verbazen als de aannemer 
geplande buizen niet allemaal even goed heeft 
geplaatst.’ 
Het kenmerkt Chris. Voorzichtig in zijn 
uitspraken, vriendelijk, grote open blauwe 
ogen die je onophoudelijk aankijken als hij iets 
tegen je zegt, en ook initiatiefrijk als het op de 
baan, ‘zijn’ baan aankomt. 
‘Toen ik hoorde dat er in oktober een 
driedaags Internationaal Toernooi voor 
Topjeugdspelers hier wordt georganiseerd, 
heb ik de organisator uitgenodigd. Samen met 
hem loop ik dan wat baantjes net als nu en 

kunnen we kijken waar we eventueel nog wat 
aanpassingen kunnen doen.’ 
Ben jij zo van de initiatieven? 
‘Dat gaat eigenlijk vanzelf. Ik zorg er ook altijd 
voor dat we een aantal stagiaires hebben van 
Terra Next uit Eelde. Die jongens kunnen 3 à 4 
dagen per week in de zomer veel werk doen 
hier. Is een prima aanvulling op ons team.’ 
Is dat niet lastig plannen? 
‘Nee, dat gaat eigenlijk vanzelf. We beginnen 
elke dag om kwart voor zeven met koffie in de 
kantine. Da’s een rustig begin van de dag. 
Nodig ook. Daarna staat er per dag op het 
planbord wie wat moet doen. Daar houden ze 
zich aan. Ikzelf begin ’s morgen meestal 
meteen met de 27 holes te verzetten. Dat 
gebeurt elke dag. Als ik het snel doe ben ik om 
half tien klaar, maar dat lukt ook niet altijd. En 
daarna houd ik me steeds minder met het 
echte handwerk bezig en meer met de 
organisatie.’ 
Op de negende van wit wijst Chris naar een 

smal paadje rechts. 
‘Toen we hier bezig waren de baan aan te 
leggen sliep daar overduidelijk een zwerver. 
Plastic zeiltje, afval van voedsel én een 
opblaaspop. We hebben alles verwijderd, de 
zwerver hebben we nooit terug gezien. Tja, die 
witte baan was wel leuk in het begin. Konden 
leden hier een gratis kerstboom meenemen. 
Die stonden op wit 1 en 2 en op rood 7. Het 
derde jaar waren ze al te groot, dan moesten 
ze een aanhanger meenemen. Dat gebeurde 
natuurlijk niet. Leuke tijden ja.’ 
Na negen oergezellige holes begeven we ons 
naar het ‘Clubhuis’ van de greenkeepers.  Met 
een imposante hoeveelheid enorme machines, 
en een blinkend schone kantine. ‘Dat houden 
we allemaal zelf schoon, dat is beter. Behalve 
de toiletten.’ Om de hoek is een washok dat 
naar fris gewassen wasgoed ruikt. ‘Ook dat 
doen we allemaal zelf, onze kleding wassen we 
hier.  

‘Kijk, vanuit hier regel ik de beregening van de 
greens en foregreens.’ Chris duikt een 
verborgen kast in met in de hoek een 
computerscherm. Voor de topgolfers wordt 
hier het heilige der heilige goed bewaakt. 
Hij ‘leeft’ voor de baan én voor zijn mensen. 
‘Toen ik merkte dat een van hen niet wist hoe je 
een dekbed in een hoes moet doen, heb ik dat 
een half jaar lang bij hem  gedaan. Daarna heb 
ik thuiszorg georganiseerd. En toen bleek dat 
er wéér een stofzuiger kapot was, bleek dat hij 
niet wist hoe je een stofzuigerzak moet 
verwisselen. Ook dat zie ik als onderdeel van 
mijn werk. Ik kan zelf niets met machines. Het 
repareren dan. Ik ben van het groen en het 
hout, anderen van het ijzer. Als er dan eens iets 
niet goed gaat zeg ik tegen hen: ‘Ik kan toch 
ook niet alles? ‘ En dan hebben ze pret, want 
dat weten ze.’ 
‘Hoe lang ik hier nog blijf? Misschien wel mijn 
hele leven ja. Het is hier echt fantastisch!’
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Wel even je hoofd gebruiken 
Eric Afman, Regel- en Handicapcommissie

Competitie - matchplayvraagstukken 
Behalve vier kampioensteams (Heren 1 36 
holes, Heren 1 senioren, Heren 2 senioren en 
Dames 1 senioren) heeft de afgelopen NGF-
competitie ook weer diverse vragen 
opgeleverd. Als ze je eenmaal weten te vinden, 
is de tijd om te lunchen ineens een stuk 
korter... 
 
De eerste vraag komt van een ervaren 
damesteam en gaat over een bal die op de 
brug in een waterhindernis ligt, maar niet te 
spelen is. Kan die onspeelbaar worden 
verklaard, met een vrije drop? Nee, hoewel een 
brug per definitie een vast obstakel is, mag je 
die in de waterhindernis niet ontwijken. Hier 
geldt de waterhindernisregel (R26-1), als de bal 
niet te spelen is, kun je de bal met een strafslag 
buiten de hindernis droppen, met de opties 
die we al vaker in deze regelstukjes hebben 
behandeld. 

Zoals we ieder jaar weer merken, helpt het 
overtuigd zijn van je eigen gelijk nogal eens je 
gelijk te krijgen, hoewel dat niet terecht is. Een 
speler overtuigt zijn tegenstander ervan dat die 
de hole verliest omdat die tegenstander van de 
verkeerde tee heeft afgeslagen (de gele tee in 
plaats van de witte). Hij haalt er via zijn 
smartphone een stuk tekst bij van Regel 11-4, 
waarin staat dat dat in strokeplay twee 
strafslagen oplevert, en het equivalent daarvan 
in matchplay is verlies van de hole. Dus niet. Bij 
matchplay mag je het slaan van de verkeerde 
tee door je tegenstander toestaan (is in je 
voordeel als de tegenstander een slechte slag 
heeft geslagen, bijvoorbeeld het bos in), of je 
mag de tegenstander opnieuw laten afslaan 
(heel erg zuur als hij net een hole in one heeft 
geslagen). Hier blijkt maar weer hoeveel je 
hebt aan een boekje in je golftas, en dat je de 
verschillen tussen strokeplay en matchplay kent 
of kunt vinden. Weet je het niet zeker, of vind je 
dat de tegenstander ongelijk heeft, en er is 
geen referee die je even kunt raadplegen, dan 
moet je dat aan de tegenstander melden en 
een claim indienen. Dat moet echter wel 

voordat een slag van de volgende tee wordt 
gedaan, of voor het verlaten van de green van 
de laatste hole. Daarna is een claim te laat 
gemeld. Er is ook hier natuurlijk weer een 
uitzondering: als je tegenstander verkeerde 
informatie heeft gegeven en hij wist dat hij 
verkeerde informatie gaf, dan mag een claim 
ook na publicatie van de uitslag worden 
ingediend. 

Een leuke anekdote aan de bar komt van het 
team van De Compagnie. Op Rood 9 ligt de 
bal van de tegenstander in de bunker. De 
tegenstander probeert de bal uit de bunker te 
slaan, slaat echter de bal tegen de rand van de 
bunker waardoor die omhoog springt en met 
een mooie boog op het hoofd van de speler 
terechtkomt. Het is al sneu dat de speler de bal 
niet uit de bunker heeft geslagen, en dat het 
een pijnlijke plek op zijn hoofd tot gevolg 
heeft, wat het nog erger maakt is dat de speler 
ook nog een strafslag moet noteren omdat hij 
de bal tegen zichzelf aan heeft gespeeld. Het 
kost je in matchplay ook een strafslag als je je 
caddie raakt, of welk onderdeel van je 
uitrusting dan ook, bijvoorbeeld je tas. Raak je 
in matchplay de tegenstander, zijn caddie of 
zijn uitrusting, dan volgt er geen straf en mag 
je de slag laten vervallen en overdoen. Dat 
heeft mezelf een paar jaar geleden nog een 
gelijkspel opgeleverd in plaats van verlies van 
de laatste hole en daarmee de match. Nog een 
paar toevoegingen. Wordt de bal met opzet 
gestopt of van richting veranderd, dan volgt 
verlies van de hole. Raakt de bal degene die de 
vlaggenstok bewaakt of omhoog houdt, dan 
betekent dat verlies van de hole voor de speler 
die de bal slaat.  

Op 't Sybrook zien we (de eerste flight) vanaf 
de vijfde hole de tweede flight niet meer. Wel 
loopt na de nodige vertraging de derde flight 
naar de tee van hole vier. Zou de tweede flight 
op de verkeerde hole zijn doorgegaan? Na de 
derde hole van de Zuid-lus kun je namelijk links 
afslaan naar Zuid 4 en rechts naar Oost 4. 
Zouden ze rechtsaf zijn gegaan? En zijn ze dan
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gediskwalificeerd, omdat ze de holes niet in de 
juiste volgorde hebben gespeeld? Er bestaat 
zoiets als ‘the stipulated round’, wat inhoudt 
dat de holes van de baan in de juiste volgorde 
moeten worden gespeeld. We hebben het er 
een tijdje over tijdens de volgende holes, als 
we ze nog steeds niet achter ons zien. Het is 
wel even van belang de aandacht bij de eigen 
wedstrijd te houden, maar tussen de slagen  
door is het wel leuke gespreksstof en reden tot 
speculatie. Dat eindigt op hole 10, als we de 
flight eindelijk weer een aantal holes achter ons 
zien verschijnen. Gewoon traag gespeeld, dus. 
De captain van Zeewolde, onze tegenstander, 
heeft het de dag na de wedstrijd even 
nagevraagd bij de NGF hoe het zit als een 
flight de holes in de verkeerde volgorde speelt. 
Het antwoord is geen diskwalificatie (in 
matchplay). Ik heb het zelf ook opgezocht in 
het Decisionsboek. Mocht een flight per 
ongeluk een hole overslaan en men ontdekt 
dat pas nadat de match is afgelopen, dan blijft 
het resultaat staan. Besluiten beide spelers in 
matchplay echter om met opzet een aantal 

holes over te slaan, dan zijn ze onder Regel 1-3 
gediskwalificeerd. Duidelijk toch? Bijna, want 
wisten ze beiden niet dat dat tegen de regels 
was, dan blijft ook in dat geval het resultaat 
staan. Een beetje een ‘verlaat de gevangenis 
zonder te betalen’, wat mij betreft… 

Par-3-baan qualifying 
Heb je al eens geprobeerd om een qualifying 
ronde te spelen op de par-3-baan? Dat is al 
een tijdje mogelijk. De R&H-commissie, de 
DG&CC en Wim Winkelman hebben samen 
aan een nieuwe kaart gewerkt, die nu 18 holes 
beslaat. Je kunt natuurlijk ook nog steeds 
negen holes lopen. Er is al een aantal Q-
kaarten van de par-3-baan ingeleverd, met 
wisselende resultaten (in zoverre niet anders 
dan kaarten die op de grote baan zijn 
gelopen). Het lijkt erop dat de hogere 
handicappers beter scoren. Het kan natuurlijk 
later wel tegenvallen om met de nieuwe lagere 
handicap weer op de grote baan een goeie 
score neer te zetten…

Oók op de golfvereniging lopen de vrouwen 
vaak voorop. En natuurlijk ook op onze 
Drentsche. Anticiperend op de internationale 
trend om steeds minder holes te lopen, 
ingegeven door de stijgende leeftijd van de 
golfers, ofwel het moordende tempo van de 
moderne jonge mens, bij de vrouwen is er op 
de damesochtend simpelweg een keuze: wil je 
negen holes of achttien holes spelen. En 
misschien is het ook wel zo dat vrouwen nét 
iets minder competitief zijn: veel vrouwen 
kiezen op de damesochtend voor negen holes. 
De echte diehards vinden dat natuurlijk 
jammer, maar uiteindelijk gaat het erom of je 
met plezier speelt en liefst ook een beetje 
goed.  

En dat is wis en waarachtig wel de instelling op 
de damesochtend! Dat begint al met een 
strakke organisatie door Trijnie Drent-Bos en 
Hanneke Kok, respectievelijk voorzitter en 
secretaris van de Damesochtend. Vanaf negen 

uur wordt er elke dinsdagmorgen ingeschreven 
en wordt de flight op basis van aanmelding 

samengesteld. Met natuurlijk een gezamenlijke 
kop koffie of thee, want geen betere start dan 
met elkaar even wat nieuwtjes uitwisselen, in

Damesochtend op De Drentsche 
Joke van der Ven
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een grote kring waarin iedereen welkom is. 
Oók de nieuwkomer die misschien net haar 
GVB heeft gehaald en nog een riante handicap 
van 54 of meer heeft, óf de lage handicapper 
die denkt: heerlijk, even vrouwen onder elkaar. 
En ja, de gemiddelde leeftijd ligt boven de 
vijftig, net als op de Herenmiddag. Dat 
betekent dat er nét iets relaxter gespeeld en 
geleefd kan worden. Hoewel, Ada, de eerste 
vrouw die zich twaalf jaar geleden als eerste 
meldde bij de seniorenochtend, haar handicap 
van 19,9 eigenlijk wel weer naar beneden wil 
hebben. ‘Ik hou van een stevig spelletje, dus 
meldde ik me bij de senioren, toen nog 
allemaal mannen. Die keken me aan van wat 
doe jij hier? Nou meespelen natuurlijk! 
Stomverbaasd en bijna zonder een woord te 
zeggen, drukten ze me een kaart in de hand en 
kon ik meelopen. Toen ik terug kwam vroegen 
ze wat ik ervan vond. Nou, prima gegaan hoor, 
vooral dat overhartelijke welkom van jullie bij 
de start! Vanaf dat moment was het ijs 
gebroken en spelen er ook meer dames mee.’ 
Ook bij de Damesochtend is Ada vaste gast, 
welbespraakt, humoristisch en doortastend. 
Een sfeer waarin de vrouwen zich senang lijken 
te voelen. 

Geen flauwe Mulligans 
Dinsdag de 17e loop ik samen met Hermien en 
Jeanne. Hermien is deelnemer aan de 
Damesochtend vanaf het eerste uur, Jeanne 
speelt zo nu en dan op dinsdag, want er moet 
ook nog getennist worden. De kaarten worden 
gewisseld en gaandeweg wordt duidelijk in 
welke behoefte de Damesochtend voorziet. 
Sportief bezig zijn, niks geen flauwe Mulligans 
onderweg, de regels hanteren en ook op 
tempo lopen. Dat onze flight die laatste regel 
met voeten trad, mag vooral op conto van 
schrijver dezes worden geschreven, we hadden 
véél uit te wisselen. Natuurlijk wordt er 
onderweg ook pret gemaakt. 

Bijzondere wedstrijden 
Jeanne is blij dat ook de hoge handicappers 
volop mee kunnen draaien in de bijzondere 
wedstrijden. Met Sinterklaas, met Kerst, met de 
diverse funwedstrijden. ‘Het is gewoon 
hartstikke leuk als je net komt golfen en je kunt 

dan ook meteen met alles meedoen. Ook voor 
Hermien zijn de bijzondere wedstrijden en 
bijeenkomsten de ‘jeu’ van de Damesochtend, 
hoewel ze zelf graag nog steeds en stevig 
achttien holes loopt en in wisselende flights. 
‘Het is een hartstikke leuk vrouwennetwerk dat 
ook buiten de baan een vervolg krijgt. ‘ 

Qualifying 
Elke eerste dinsdag van de maand wordt er 
qualifying gespeeld. Voor een aantal vrouwen 
is dat nog een drempel. ‘Als ik nou eens een 
slechte dag heb?’ Hanneke: ‘ Je gaat hooguit 
een tiende punt naar boven, en bovendien, wat 
maakt het uit. De volgende keer heb je 
misschien onverwacht een goeie dag. ’ De 
laatste dinsdag van de maand is een 
funwedstrijd, heel verschillend, soms met drie 
stokken door de baan, soms is het een 
vlaggetjeswedstrijd, soms met een drankje in 
de baan, kortom: eigenlijk is er voor iedereen 
die mee wil doen wel iets leuks. 

Aanrader 
Wie net nieuw is bij de Drentsche, of al langer 
speelt en toch nog niet eerder bij de 
Damesochtend is geweest, is de 
dinsdagochtend een absolute aanrader. Het is 
er relaxt, er wordt leuk en lekker gespeeld, 
conform de regels en rekening houdend met 
ieders handicap. Het is goed en strak 
georganiseerd inclusief de bijzondere 
wedstijden en bijbehorende etentjes. En het is 
er boven alles heel gezellig! Wie nog aarzelt? 
Bel Trijnie of Hanneke of steek gewoon je 
hoofd even om het hoekje op dinsdagmorgen 
in het Clubhuis. Van harte welkom! 
Voor mij was het reden om een tweede keer 
mee te lopen, misschien een derde keer, en als 
ik meer tijd heb… Kortom: dank vrouwen. Het 
was gaaf! 

Kopij  
De volgende ZeijdeLinks zal in september 
2016 verschijnen. Uw kopij graag uiterlijk 

20 augustus 2016 in de mailbox 
zeijdelinks@dgcc.nl. 

De redactie vraagt er begrip voor dat 
ingezonden stukken soms iets moeten 

worden ingekort.



Duurzaam ondernemen

zit in onze genen

Duurzaam ondernemen is bewust 

kiezen. Respect voor de natuur. 
Daarom laat de Drentsche Golf & 
Country Club haar drukwerk
verzorgen door Zalsman Groningen.

Osloweg 85, 9723 BK Groningen

T 050 313 66 22

www.zalsmangroningen.nl

“Zalsman, groen in al z’n
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“Het gebeurde eens dat een groot bos in 
brand raakte. Er waren twee mensen in het bos, 
de een was blind en de ander was lam en kon 
dus niet lopen. Beide mannen hadden op 
zichzelf geen schijn van kans om het bos tijdig 
te verlaten. Dus sloten ze een overeenkomst, 
de blinde nam de lamme op zijn schouders en 
omdat de lamme man kon zien en de blinde 
kon lopen werden ze tot één man. Ze kwamen 
het bos uit en redden hun leven.” 

Aan deze anekdote moest ik denken toen wij 
met twee cursisten op de knieën zaten om een 
reanimatie uit te voeren op een oefenpop 
tijdens één van de drie door Cees Meeuwsen 
georganiseerde en door Mirjam Preusterink op 
voortreffelijke wijze geleide lessen. In dit 
samenspel waarbij het met name aankomt op 
snelheid van handelen (elke minuut is kostbaar) 
kan de één starten met de noodzakelijke 
handelingen terwijl de ander 112 belt en op de

Seniorengolf in 10 jaar gegroeid en springlevend 
Seniorencommissie

Begin april van dit jaar was het 10 jaar geleden, 
dat het seniorengolf is gestart binnen De 
Drentsche met het gemengde senioren-golf. 
Door de jaren heen is er weliswaar het een en 
ander veranderd, maar het enthousiasme is 
gebleven.  
Werden in het begin alleen senioren (toen nog 
55+ voor Heren en 50+ voor Dames) 
toegelaten met een officiële handicap van max. 
36 (het was dus nog net geen ballotage), 
tegenwoordig mag ieder lid met een leeftijd 
van 50+ en een GVB meedoen. 
Gezellig en competitief golfen is het motto is 
van het seniorengolf. Dit wordt o.m. bereikt 
door iedere week een andere speelvorm te 
spelen zoals stableford, Vos, strokeplay en Par 
Bisque met tijdens de zomer- en 
winterafsluiting een funwedstrijd met diner en 
muziek. 
Speelden er in het begin zelden meer dan 20 
leden mee, inmiddels is dat aantal flink 
gegroeid met afgelopen winter een 
gemiddelde deelname van meer dan 40 
deelnemers. 
Goede communicatie is van groot belang en 
dit seizoen is door de senioren een nieuwe 
fraaie seniorenwebsite in gebruik genomen om 
onze senioren goed en snel te informeren. Hier 
treft men informatie aan over activiteiten, 
uitslagen en wedstrijdverslagen, alsmede 
seizoen rankingen. Het streven van de 
seniorencommissie is en blijft het spelplezier in 
golf voor zoveel mogelijk senioren te 

bevorderen. Een enorme hulp daarbij is, dat de 
senioren op maandag tegelijk (zij het beperkt) 
op twee lussen mogen starten. Dit maakt dat 
deelnemers die als eerste zijn gestart niet 
onnodig lang hoeven te wachten tot de laatst 
gestarte flight binnen is, wat de 19e hole ten 
goede komt. 
Naast de seniorenochtend op maandag 
organiseert/stimuleert de seniorencommissie 
ook nog activiteiten zoals: 
- de senioren matchplaycompetitie, met 

verrekening van handicap. 
- een jaarlijkse outing naar Bentheim 

(Duitsland) en met asperges diner. 
- deelname aan de senioren winterlessen, 

met dit jaar 48 deelnemers 
- deelname aan de regionale senioren 

competitie 

Voor meer informatie over bovengenoemde 
activiteiten bezoek onze website: 
www.senioren-golf.nl 
Vooruit kijkend naar de komende 10 jaar 
kunnen we aannemen dat de gemiddelde 
leeftijd van senioren verder zal stijgen en dat 
het tot op hoge leeftijd actief blijven 
deelnemen aan golf zal blijven doorgaan.  
Organisatorisch is een veel verdere groei, 
gezien de beperkingen aan standingtijd, 
moeilijk in te passen, maar indien zich dit 
doorzet, zal de seniorencommissie met 
creatieve oplossingen (moeten) komen om dit 
op te vangen.

Reanimatie- en AED-cursus 
Berend Klinkenberg
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De periodiek wisselende Kunst in het Clubhuis 
wordt verzorgd door de Kunstcommissie die 
bestaat uit Rob Koedijk en Bert Blanke. Samen 
selecteren zij kunstenaars die steeds drie 
maanden lang in het Clubhuis mogen 
exposeren. Afwisselend helpen de beide 
mannen met het ophangen van de 
kunstwerken, soms een tijdrovende klus. De 
laatste expositie van Willem Komduur die t/m 
30 juni in het clubhuis hangt, trok ook de 
aandacht van het Dagblad van het Noorden. 
Met foto werd er verwezen naar ons clubhuis. 
Voor de komende drie maanden van juli t/m 
september hangt en staat er werk van Trijnie 
Mohlman, schilder en glasgieter. 

Ze heeft haar atelier in “de Biotoop” in Haren,  
voorheen het biologisch centrum van de 
rijksuniversiteit van Groningen. Ze studeerde in 
1992 af aan de Academie voor Beeldende 
kunst te Enschede in de richting vrij 
schilderkunst en grafiek. Sinds 1996 giet zij ook 
massieve glasbeelden in zand. 
Tijdens deze expositie zijn alleen haar 

schilderwerken te zien. Schilderijen in diverse  
formaten, op linnen, canvas en paneel. 
Werken in gemengde media op doek, acryl in 
combinatie met verlijming van zand en papier 
en inkt. Op de panelen wordt “geschilderd” in 
de Encaustiek, een eeuwenoude techniek 
waarbij wordt gewerkt met zuivere bijenwas en 
pure pigmenten. In deze techniek kan ze 
tevens haar grafische vaardigheden gebruiken, 
daar de bijenwashuid zich prima laat graveren. 

De beeldtaal die ze gebruikt komt voort uit 
haar fascinatie voor de natuur. De schilderijen 
laten vaak enigszins geabstraheerde beelden 
en een geometrische vlakverdeling zien, maar 
er is echter altijd een figuratie te ontdekken 
van vanuit de natuur, mens en dier. De kijker 
wordt uitgenodigd om wat meer tijd te nemen, 
te ontdekken en de ruimte nemen om vrij te 
kunnen associëren. 
Veel van haar werk en informatie betreffende 
expositieverleden is te zien op haar website 
www.trijniemohlmann.nl.

golfbaan ook ons 
noodnummer 0623166226. 
De marshall draagt 
vervolgens zorg voor een 
AED waarbij zonodig in 
wisselende formatie 
gereanimeerd wordt tot het 
moment dat er 
professionele hulp komt. 
Op onze golfbaan, waar de afstanden wat 
groter zijn en waar niet onmiddellijk adequate 
hulp voorhanden is, is het noodzakelijk om 

iedereen bewust te maken van ons 
noodnummer achter op de 
scorekaart. Ook onder de cursisten 
was dit niet helemaal in beeld. Dit 
nummer opslaan in je mobiele 
telefoon levert ook tijdwinst op. Het 
mag duidelijk zijn, dat wij leken 
sneller kunnen reageren als meer 
flightgenoten weten hoe te handelen 

bij een hartstilstand. Daardoor wordt de 
overlevingskans groter. De cursus kost je één 
avond, dus ik zeg DOEN!
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Uit je dak?
Wilt u ook eens echt culinair uit uw dak 
gaan? Bij HANOS vindt u het grootste  
assortiment voor food professionals onder 
één dak. Food, non-food en heel veel vers.
 
Het belang van de klant staat voorop. 
Een persoonlijke benadering met een groot 
gevoel voor service, daar gaan wij voor.

Welkom in de wereld van HANOS!

www.hanos.nl

HANOS Groningen - Bornholmstraat 56 - 9723 AZ Groningen - Tel. (050) 597 36 00
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Vogeltelling op en rondom De Drentsche 
Simone en Jan Bakker

Als buren van de golfbaan worden we jaarlijks 
uitgenodigd om deel te nemen aan de 
vogelinventarisatie, georganiseerd door de 
vogelclub van De Drentsche, “De Putters”. 
Ook een aantal vrijwilligers 
van het Arboretum 
(bomentuin) Assen konden 
we zo gek krijgen om voor 
dag en dauw op te staan en 
met ons deel te nemen aan 
dit fantastisch evenement 
met als grote gangmaker 
Jacob Vos. Hij weet altijd een 
stel zeer deskundige 
vogelaars in de benen te krijgen die ons met 
passie de vogels laten horen en laten zien door 
hun eenoog-kijkers. De wekker gaat om half 
vijf. Wanneer we over het fietspad rijden is het 
nog donker en stil. De autolichtjes op de Ten 
Oeverstraat geven aan dat er meer mensen op 
weg zijn naar de 
parkeerplaats bij het 
golfterrein. De ontmoeting 
met de anderen vindt nog 
plaats in het donker. Het is 
half zes en de eerste gouden 
zonnestralen verschijnen 
door de ochtendnevel heen. 
Op dat moment begint het 
vogelorkest van Zeijerveen 
en omstreken. De 
scholeksters op de driving range voeren de 
boventoon, de merels en zanglijsters vormen 
een heldere tweede partij. Op zo’n moment 
vraag je je af waarom je dit niet vaker doet, zo 
prachtig is het ochtendgloren.  
Het groepje van veertien personen begeeft 
zich op pad. Door het Arboretum, langs de 
diverse delen van de golfbaan. Ook de 

aangrenzende akkers worden in de 
inventarisatie meegenomen. Enkele 
hoogtepunten: het stralend geel van een 
geelgors op de top van een spar, afstekend 

tegen de blauwe hemel. Ook de 
boompieper,  graspieper, 
grasmus en de groenling laten 
zich uitgebreid bewonderen in 
het beeld van de eenoog. Verder 
een glimp van o.a. staartmees, 
boomklever, goudvink en 
goudhaantje. Zanglijsters en een 
zwartkop laten hun prachtige 
zang horen. En als komisch 

intermezzo: het geklop van drie bonte 
spechten tegen de staanders van de 
uitkijktoren in het Arboretum. Dat maakt een 
flink kabaal doordat de toren als een soort 
klankkast fungeert. Alles bij elkaar zijn er 58 
soorten geteld in het tijdsverloop van 3,5 uur. 

Na afloop een voortreffelijk 
ontbijt in het restaurant van de 
golfbaan. Dat laat zich goed 
smaken na de stevige wandeling. 
We evalueren de resultaten van 
deze ochtend. Het is sinds 2004 
dat deze vogeltelling wordt 
gehouden. In dat jaar werden er 
68 soorten geteld, dus 10 
soorten meer. Het kan zijn dat dit 
komt doordat het landschap in 

die 12 jaar veranderd is. Ook was het dit jaar 2 
weken eerder dan andere jaren; het 
broedseizoen is nog maar net begonnen. 
Al met al kunnen we weer terugkijken op een 
bijzondere gebeurtenis. Als we het volgend 
jaar niet met vakantie zijn gaan we zeker weer 
mee. Met dank aan Jacob en zijn vogelaars!
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Het mooie aan golf is dat er zoveel 
verschillende meningen zijn, de ene speelt 
liever in de zon, de ander is niet van suiker en 
kan ook wel tegen een buitje. Zo zijn er 
mensen die laat op de avond spelen en 
natuurlijk ook die dat heel vroeg doen, waarom 
doen deze ‘Vroege Vogels’ dat en wat is er zo 
anders aan om voor dag en dauw al op de 
golfbaan te staan? 
We vroegen het aan Frank Jippes, trouwe 
golfer op de zondagochtend. Hij vertelt: 
‘Vrijwel iedere zondagochtend staan wij met 
een clubje van 3 à 4 personen al rond zevenen 

op de golfbaan om een rondje te lopen. Wij 
hebben allen jonge gezinnen en het is 
makkelijker om dan ’s ochtends af te slaan 
omdat de familie ons dan nog minder nodig 
heeft, dit is voor hun en voor ons fijn.’ 
‘Het mooie ervan om rond deze tijd te spelen is 
ook dat je veel meer leven ziet op de golfbaan, 
bijvoorbeeld reeën en hazen. De opkomende 
zon maakt het plaatje helemaal compleet!’ 
Frank gaat verder: ‘Het is ook relatief rustig 
rond deze tijd, de baan is bijna voor onszelf 
alleen. Zo kunnen we in 4 uur onze 18 holes 
lopen, tot rust komen en tegelijkertijd genieten 
van de natuur!’

Vroege Vogels 
Koen Hazekamp

Nieuws van de jeugd: NNO 2016 
Karin van Esch

Dit jaar is het succesvolle jeugdteam van de 
Drentsche met 3 jeugdspelers uitgebreid naar 
een team van 9 spelers. Vorig jaar hebben we 
de verenigingstitel gewonnen en dit team doet 

zijn uiterste best om die titel te prolongeren. 
Het team bestaat uit: Michel van Zijl, Tim 
Winter (niet op de foto), Jack Stewart, Koen 
Hazekamp, Guido Mulder, Jorn Tuinman, 
Kimberly Terburg en Isabelle Waanders 

De eerste wedstrijd werd 3 april op de 
Compagnie in Veendam gespeeld. Het team 
was uiterst succesvol. Jack Stewart werd 3e in 
categorie 2 met 43 punten, Jorn Tuinman werd 
in categorie 2 4e met 43 punten, Tim Winter 
werd 6e in categorie 2 met 39 punten. Guido 

Mulder won in categorie 2 de longest drive 
voor de jongens. Isabelle Waanders werd in 
categorie 3 1e met 26 punten en Kimberly 
Terburg werd in categorie 3 4e met 20 punten 
en ze won de neary. Een zeer succesvolle 
eerste wedstrijddag waarbij maar liefst 17 
verenigingspunten gescoord werden! Daarmee 
gaat de Drentsche meteen al fier aan kop. 

De tweede wedstrijd werd 22 mei gespeeld op 
de Noord Nederlandse in Glimmen. Helaas 
werden de successen van de eerste wedstrijd 
niet geëvenaard maar er werd wel goed 
gespeeld. 
Michel van Zijl werd in categorie 1 4e met een 
netto score van 71. Isabelle Waanders werd 
wederom 1e in categorie 3 met 29 punten. Een 
prachtige prestatie van deze speelster die nu 
promoveert naar categorie 2. Jeremy Doral 
won in categorie 3 de longest drive bij de 
jongens. We scoorden 9 vereningspunten wat 
ons totaal op 26 punten brengt. 

Helaas moeten we nu een hele tijd wachten op 
de volgende NNO wedstrijd die pas in 
augustus zal zijn. Maar we blijven trainen en 
zullen proberen om onze verenigingstitel te 
prolongeren. De mooie blauwe shirts zijn 
gesponsord door de Edward Tuinman, 
waarvoor onze dank.
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Het was op een zonnige nazomerse dag dat ik 
plaatsnam aan een tafel van ons clubhuis met 
zicht op de laatste holes van geel en rood. Het 
glas wijn maakte mij na de inspanning van 
achttien holes onnatuurlijk vrolijk en 
onbezonnen driest. Aan de tafel naast mij zat 
een dame in gedachten verzonken. Ze was 
stijlvol gekleed, had onmiskenbaar allure, 
gedistingeerd, is het woord wat me te binnen 
schoot. Ze genoot zichtbaar van haar 
oranjebitter en de geboden uitgelezen 
thermische omstandigheden. Zo en-profil deed 
ze me aan iemand denken. 
‘Golft u ook?’ was mijn niet zo verrassende 
openingszin. 
‘U mag me wel tutoyeren. Zeg maar Bé. Ja, ik 
doe ook een poging om te golfen, maar weet u 
wat ik zo lastig vind. Het mentale aspect. Dat 
vind ik zo lastig. Daar zat ik net aan te denken.’ 
antwoordde ze, enigszins hoog in de keel. 
‘Je mag me wel Bert noemen’ retourneerde ik 
gevat. 
‘Bijzonder en ook wel leuk, zo’n enkele naam’ 
deed Bé aardig en pakte haar onderwerp weer 
op. 
‘De mindset speelt een grote rol bij dit 
spelletje. Als ik klaarsta voor een shot word ik 
toch een beetje druistig in het hoofd’ 
verbasterde Bé een populaire uitdrukking. 
En na een kleine overpeinzing: ‘Ik ken mensen 
die naaien een gelukspoppetje in hun wolletje. 
Of eten voor de wedstrijd een bord Brinta op 
de nuchtere maag. Ik moet er niet aan denken. 
Om maar een beetje rustig te worden. Je beter 
te kunnen focussen en in de concentratie te 
komen. De uitdrukkingen komen uit het 
coaching circuit waar ik een paar keer mijn heil 
heb gezocht. Ik hoop dat je mij kunt volgen.’ 
‘Ik hou het bij een paar Beerenburgjes. Dat 
heeft voor mij het gewenste effect. De eerste 
paar holes weet ik nauwelijks dat ik er ben. Pas 
bij hole vier, zo’n beetje, word ik mij bewust van 
mijn aanwezigheid’ was mijn ietwat platte 
inbreng. 
‘Ik ken iemand die -in de energie- komt door 
hele conversaties op te zetten met bomen. 
Daar trek ik de streep. Dan ben je, letterlijk, 

toch wel iets van het padje’ oordeelde Bé over 
haar kennis. 
‘Ik ken iemand die voelt op plaatsen de grond 
aan haar trekken’ deelde ik niet ter zake doend 
een gemeenschappelijke ervaring. 
‘Het lijkt mij bij het golfen ook wel lastig. Er 
staan hier nogal wat bomen rond de baan. Als 
die allemaal een bijdrage komen leveren aan je 
spel mag je wel een uurtje of wat extra 
uittrekken voor een rondje. 
Een tijdlang zetten wij de voors en tegens van 
gewoontes en rituelen bij het golfen op een 
rijtje. Het werd een genoeglijk gesprek aan het 
eind van een stralende dag. Ik trakteerde ons 
op een glaasje wit en Bé trakteerde ons op een 
portie bitterballetjes. 
Met een ‘Dat doen we nog eens over’ en ‘Dan 
kom je eens bij ons op de baan spelen’ namen 
we hartelijk afscheid van elkaar. 
Op weg naar huis nam ik de inhoud van het 
gesprek nog eens door. Ik realiseerde me dat ik 
niet helemaal het achterste van mijn tong heb 
laten zien. 
Geloof of bijgeloof. 
Ik kan mij voorstellen dat mensen die 
bibberend boven een putje staan hun 
toevlucht nemen tot vreemde oplossingen. 
Persoonlijk houd ik me met dergelijke onzin 
niet bezig. Ik geloof niet in dat soort poespas 
en dwaalleer. Op een ding na,  dat moet 
gezegd. Het is een oefening die door de 
praktijk zijn gelijk bewezen heeft. Het heeft van 
mij een door resultaten aangetoond betere 
golfer gemaakt. 
Ik gun u een dergelijke kwaliteit boost ook. 
Het gaat als volgt. 
Bij aanvang van de pré-shot handelingen haalt 
u diep adem. Vervolgens houdt u enige tijd de 
adem in (tot u bijna rood aanloopt is een 
goede tijdspanne). Laat aansluitend de lucht 
krachtig door de gesloten lippen ontsnappen. 
Als de handeling goed wordt uitgevoerd zullen 
de lippen zich flapperend bewegen. Het geluid 
doet enigszins denken aan een briesend paard. 
Het mag voor de omstanders een beetje 
vreemd overkomen maar elk resultaat heeft zijn 
prijs. Ze mogen er misschien dan een beetje 

AIRSHOT 40+ 
Bert B. Atrix
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In ‘De favoriete club van...’ spreken we met een 
jeugdlid over zijn of haar golfervaringen. Deze 
keer stelden we de 15-jarige Jack Stewart, 
handicap 23,1 en laatst nog 3e met een NNO-
wedstrijd, een paar vragen. 
Hoi Jack. Wat is jouw favoriete golfclub? 
‘Zeker weten de driver! Als 
je met die club goed slaat 
geeft dat een gevoel als 
geen ander en op de 
Driving Range rolt zo’n bal 
soms door tot de 200 
meter!’ 
In de jeugd word jij vaak 
een hele stabiele speler 
genoemd, vertel eens? 
‘Dat klopt, het is wel zo dat 
ik aan het begin van de 
wedstrijd, vaak de eerste 
hole, nog niet zo stabiel ben 
maar dat wordt met de hole 
wel beter. Daarom is de tweede 9 ook vaak 
beter dan de eerste! Ik probeer altijd niet te 
stressen en vooral de tijd te nemen voor mijn 
slagen, de slechte ballen komen daardoor 
meestal ook niet door haast en te weinig 
concentratie.’ 
Hoe is dat gekomen denk je? 
‘Je begint als beginnende golfer natuurlijk op 

de Par 3 en als je daar een paar keer loopt, je 
de baan een beetje kent, dan kan je je redelijk 
redden en daardoor ben ik zo goed stabiel 
geworden!’ 
Lukken golf en school goed naast elkaar bij 
jou? 

‘Ja hoor, ik doe ook nog twee 
andere sporten, voetbal en 
tennis. Het is een beetje 
inplannen maar uiteindelijk 
gaat school wel voor! Maar als 
je het goed regelt kom je niet 
in de problemen en kun je 
wedstrijden en huiswerk 
combineren.’ 
Je hebt al een podium op zak 
van de regionale 
golfwedstrijden, maar wat zijn 
nog je strevens? 
‘Ik zou mijn pitchen en putten 
nog wel willen verbeteren, dat 

is heel af en toe wat wisselvallig dus dat kan 
wel wat aandacht gebruiken. Verder zou 
natuurlijk meer successen halen bij de NNO 
heel mooi zijn!’ 

Hopelijk winnen jullie ook dit jaar weer de titel 
Jack, heel veel succes en bedankt voor het 
interview!

lacherig over doen maar u lacht als laatste bij 
het invullen van de scorekaart. 
De handeling zorgt namelijk voor een 
aanmerkelijk betere doorbloeding van de bij 
het golfen gebruikte spieren. De hersenen 
worden aangespoord tot een betere prestatie.  
Het hele proces voorkomt vormen van 
overconcentratie en beperkt u tot afstand en 
lijn. 
Kleingeestige lieden, greenfeespelers en 
vertegenwoordigende competietieteams  
zouden op de gedachte kunnen komen dat wij 
van de DGCC als een stel briesende paarden 
over de baan trekken. 
In uw eigen belang zou ik me daar niets van 
aantrekken. 
Succes is gegarandeerd. 

De favoriete club van… Jack Stewart 
Koen Hazekamp
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Golffysiotherapeut helpt u met uw handicapdicap
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